



MULTIFUNCTIONAL TROLLEY

with 3 shelves



Cod. 720/00

Functional Trolley with 3 shelves made of galvanized steel enamelled with epossidic powders and furnished with two current taps to use electrical equipments.

The original pattern distinguish itself for its functional and finished line. Rounded corners and precision finishes make an harmonious design. Thanks to its usefulness and to its least encumbrance the trolley gives a functional solution working out a small organization problems and represents an excellent furniture completion to every dental studio.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com





CHARIOT MULTIFONCTIONNEL

avec 3 tablettes



Cod. 720/00

Chariot fonctionnel avec 3 tablettes en acier galvanisé laqué avec des poudres époxydiques et meublé avec deux prises de courant pour utiliser les équipements électriques.

Le modèle original se distingue pour sa ligne fonctionnelle et fini. Les coins arrondis et les finitions de précision créent un design harmonieux. Grâce à son utilité et à son encombrement minimum le chariot donne une solution fonctionnelle en élaborant un petit problème d'organisation et représente une excellente finition de meubles pour tous les studios dentaires.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com

